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Arendeférteckning 

§105 Medborgarnas frågestund 

§106 Svar på Interpellation om läromedel inlämnad av Marianne Blomquist, 

SD 

$107  Anhallan om entledigande från samtliga politiska uppdrag - Sara 

Malmgren KD 

§108  Fyllnadsval i utbildnings- och kulturnämnden som ledamot efter Sara 

Malmgren, KD 

8109 = Delårsbokslut efter tertial 2 med helårsprognos - hela kommunen inkl 

SSAM 

8110 = Förprojektering av skola i Strömsnäsbruk 

$111 — Utökning av VA-verksamhetsområde med Prästtorp 1:140 

8112 Annonsering av kommunfullmäktiges sammanträden 2022 

8113 Sammanträdesplan för kommunfullmäktige år 2022 

8114 Redovisning av ej färdigbehandlade motioner 

§115 Rapportering av ej verkställda beslut enligt socialtjänstlagen och LSS 

8116 Avtal om slutlig reglering avseende återställning av lokaler som nyttjats 

för pappersmaskinen PMX 

8117 — Interpellation om hur Markaryds kommun har arbetat och hur man 

arbetar med att förbättra hbtq (i) perspektivet i verksamheterna 
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KF § 105 

Medborgarnas fragestund 

Dnr 2019/22.101 

Beslut 

I ärendet fattas inga beslut. 

Bakgrund och sammanfattning 

Medborgarna har möjlighet att ställa sina frågor som ligger inom den 
kommunala kompetensen och inte berör individärenden. 

Dagens sammanträde 

Inga frågor var anmälda till dagens möte. 
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KF § 106 

Svar pa Interpellation om läromedel inlämnad av Marianne 

Blomquist, SD 

Dnr 2021/260.601 

Beslut 

Kommunfullmaktige beslutar 
att ta emot interpellationen och lägga densamma till handlingarna 
i avvaktan på beredning. 

Bakgrund och sammanfattning 

Marianne Blomqvist (SD) har 2021-09-20 lämnat in följande interpellation 

ställd till ordförande i utbildnings- och kulturnämnden: 

”Interpellation till UKN:s ordförande 

Läromedelssituationen i kommunens skolor 

Resultaten i Markaryds skolor behöver kraftigt förbättras. Läsning är 
nyckeln till framgång i synnerhet under de tidiga skolåren. I en likvärdig 
skola är det självklart att rätten till läromedel finns i samtliga ämnen. 

Enligt en färsk undersökning som Ungdomsbarometern gjort visar det sig 
att ju bättre ställt elever har det hemma, desto mer läromedel får de av 
skolan. En elev svarar i undersökningen: ” Utan läromedel har jag väldigt 
svårt att plugga hemma till ett prov. Läromedel är i högsta grad den största 

anledningen till att jag lär mig något i skolan”. 
I sommar presenterar Gustav Fridolin en utredning om statens roll när det 

gäller läromedel. 

Med anledning av detta vill jag fråga UKN:S ordförande Maria Svensson 
Lundin: 

Hur ser läromedelssituationen ut i kommunens skolor i ämne för ämne, i 

samtliga skolår, och på samtliga skolenheter. Digitala läromedel redovisas 
för sig. 

För Sverigedemokraterna i Markaryds kommun 

Marianne Blomqvist 
2021-05-31” 
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Svar på interpellation om läromedelssituationen i kommunens skolor 

Maria Svensson Lundin, ordförande i utbildnings- och kulturnämnden 
framför följande svar på motionen: 

”Kommunfullmäktige har 2021-09-27, § 104, tagit emot ovan rubricerad 
interpellation till UKN:s ordförande från Marianne Blomqvist (SD). 

I interpellationen efterfrågas en redovisning av hur läromedelssituationen 
ser ut i kommunens skolor i ämne för ämne, i samtliga skolår, och på 
samtliga skolenheter samt att digitala läromedel ska redovisas för sig. 

Följande svar på frågan lämnas: 

Det är fullständigt orimligt att be varje lärare ta av sin arbetstid för att 
skriva ner en lista på vilka läromedel de använder. De kan använda sin tid 
till saker som är vettigare än att skriva läromedelslistor till politiker. På 
vilket sätt blir vår skola bättre av att du får en läromedelslista? Sen kan jag 
också undra varför du inte ställer frågan i Utbildnings- och kulturnämnden, 
där SD har två mandat. Du hade fått ett snabbare svar, men givetvis har du 
all rätt att ställa frågan via en interpellation med. Vi politiker ska se till att 
det finns pengar till läromedel och det finns det. Vi är den kommun som de 
senaste åren satsat mest pengar på läromedel av samtliga kommuner i 
landet. 

Att elever som har det bättre ekonomiskt ställt hemma skulle få mer 
läromedel i vår kommun av skolan är helt absurt. Elever ska få de 
läromedel de behöver utan att skolan kollar upp föräldrarnas plånbok. Jag 
har frågat några elever i olika klasser om de har samma läromedel, eller om 
det var vissa i klassen som fick mer läromedel. Svaret jag fick var att de 
upplever att de har samma läromedel, men att man kan lära in på olika sätt 

med olika stöd. 

Varje skola bestämmer själva vilka läromedel de vill använda. Det är inte 

så att samma årskurs i hela kommunen har samma läromedel i samma 

ämne. Det finns statistik på hur mycket pengar kommunerna köper 
läromedel för via Läromedia varje år och där placerar sig Markaryd högt, 
dvs vi har en god tillgång på läromedel i alla 
ämnen. https://www.laromedelsforetagen.se/statistik/laromedelsinkop-i- 
sverige/. 
  

Återigen, vi satsar mer pengar än många andra kommuner gör på 

läromedel. 

  
Utdragsbestyrkande 

 



MARKARYDS 
KOMMUN 

  

   
Kommunfullmaktige 2021-10-25 

I årskurs ett till tre använder man fysiska böcker och kompletterar med 
visst traningsmaterial digitalt. Lasinlaérning och lastraning är en stor del av 
undervisningen och dar har man någon form av lasebok. Alla elever gar 

också till skolbiblioteket och lånar skönlitterära böcker bland annat. 

Från årskurs fyra till nio använder man Gleerups digitala läromedel som 
bas tillsammans med Begreppa som är filmer där man kan byta mellan nio 
olika språk, både talat och textat. Dessa filmer kommer man åt inne i 
Gleerups. Alla lärare kompletterar med annat material också. Precis som 
man gjorde innan man fick digitala läromedel. 

Digitala läromedel 

Alla elever och lärare har samma tillgång till digitala tjänster oavsett på 
vilken skola man arbetar. Här är en lista på tjänster som kan falla under 
kategorin läromedel. 

e Binogi— filmer på olika språk i alla ämnen, liknade Begreppa 
(regionlicens) 

e  Kikora — matematik 7-gy (regionlicens) 
e Muzzy — språkträning i bl.a. engelska, tyska, franska, spanska 

(regionlicens) 
e Mediakatalogen — strömmade media i alla ämnen och årskurser 

(regionlicens) 

e The Minnits — engelska för 4-6 (egen licens, friköpt) 

e NOMP — matematik, används av särskolan (egen licens) 

e Matteportal — matematik för 1-6 (regionlicens) 
e Svenskaportal — svenska för 1-6 (regionlicens) 

Alla elever har tillgång till skolbibliotek och skönlitterära böcker. Man 
samarbetar med skolbibliotekarien kring läsning, källkritik och 
studieteknik. 

Så du kan vara lugn, eleverna i vår kommun har tillgång till läromedel.” 

Dagens sammanträde 

Vid den efterföljande interpellationsdebatten deltar Marianne Blomqvist 
(SD), Maria Svensson Lundin (KD), Bengt Germundsson (KD), Joakim 
Pohlman (S) och Sven Jansson (C). 
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Beslutsunderlag 

Interpellation 2021-09-20 fran Marianne Blomqvist (SD), 
Svar pa Interpellationen 2021-10-22 fran Maria Svensson Lundin (KD) 

Beslutet expedieras till: 

Interpellanten 
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KF § 107 

Anhallan om entledigande fran samtliga politiska uppdrag - 

Sara Malmgren KD 

Dnr 2018/422.101 

Beslut 

Kommunfullmaktige beslutar 
att bevilja Sara Malmgren (KD) entledigande fran uppdraget som ledamot i 
utbildnings- och kulturnämnden fr om 2021-10-25. 

Bakgrund och sammanfattning 

Sara Malmgren, (KD) anhaller om entledigande fran sina uppdrag som 
ledamot i utbildnings- och kulturnamnden samt dess arbetsutskott. Noteras 
att utbildnings- och kulturnämnden utser ledamot i arbetsutskottet. 

Beslutsunderlag 

Anhallan fran Sara Malmgren 2021-10-15 

Beslutet expedieras till: 

Sara Malmgren 
Utbildnings- och kulturnamnden 
Fortroendemannalistan/kommunsekretere 
Loneenheten 
It enheten 
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KF § 108 

Fyllnadsval i utbildnings- och kulturnämnden som ledamot 

efter Sara Malmgren, KD 

Dnr 2018/422.101 

Beslut 

Kommunfullmaktige beslutar 

att som ny ledamot i utbildnings- och kulturnämnden efter Sara Malmgren 
(KD) utse Anna Johansson (KD) fr om 2021-10-25. 

Bakgrund och sammanfattning 

Sara Malmgren, (KD) anhaller om entledigande fran sina uppdrag som 
ledamot i utbildnings- och kulturnämnden samt dess arbetsutskott. Noteras 
att utbildnings- och kulturnämnden utser ledamot i arbetsutskottet. 

Beslutsunderlag 

Anhållan från Sara Malmgren 2021-10-15 

Beslutet expedieras till: 

Anna Johansson 

Utbildnings- och kulturnämnden 

Förtroendemannalistan/kommunsekreteraren 
Löneenheten 
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KF § 109 

Delarsbokslut efter tertial 2 med helarsprognos - hela 

kommunen inkl SSAM 

Dnr 2021/253.042 

Beslut 

Kommunfullmaktige beslutar 
att ta emot Delarsbokslut efter tertial 2 med helarsprognos - hela 
kommunen inklusive SSAM, och lagga detsamma till handlingarna. 

Bakgrund och sammanfattning 

Enligt Lag (2018:597) om kommunal bokföring och redovisning skall 
kommuner och regioner under räkenskapsåret upprätta en delårsrapport för 
verksamheten från räkenskapsårets början. I ärendet föreligger 
delårsrapport inklusive kvalitetsredovisning för perioden januari — augusti 
2021 samt en bokslutsprognos för hela året. 

Prognosen som helhet för året uppvisar ett överskott om 21,7 mkr, vilket är 
15 mkr bättre än budgeterat. 

Nämndernas och styrelsens verksamheter uppvisar en negativ 
budgetavvikelse med -0,8 mkr. 

Kommunstyrelsens tre förvaltningar prognostiserar ett överskott om 4,9 
mkr, fördelat på kommunstyrelseförvaltningen (1,5 mkr), teknisk 
förvaltning (0,2 mkr) samt arbetsmarknads- och integrationsförvaltningen 
(3,2 mkr). 

Miljö- och byggnadsnämnden prognostiserar en budget i balans. 

Socialnämnden prognostiserar ett underskott om -7,8 mkr. De 

extraordinära kostnaderna till följd av covid-19 uppgår till 4,1 mkr, vilket 
innebär att nämndens egentliga underskott beräknas bli -3,7 mkr. 

Utbildnings- och kulturnämnden prognostiserar ett underskott om -10,8 
mkr. Av underskottet beror -6,3 mkr på ej genomförda besparingar till följd 
av extra tillskott 2019 om 4 mkr samt minskade schablonbidrag om 2,6 
mkr. Kompensation föreslås i budget 2022, varför det återstående 
underskottet 2021 beräknas till 4,5 mkr. 
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Kommunfullmaktiges anslag beräknas lämna ett överskott om 8 mkr. 
Överskottet härrör sig till löneökningsanslaget med 5 mkr, kommunchefens 
anslag till förfogande med 1 mkr och buffert till CLG:s förfogande med 2 
mkr. 

Pensionskostnaderna, semesterlöneskulden och avskrivningarna beräknas 
utfalla enligt budget. Skatter och generella statsbidrag mm, beräknas totalt 
lämna ett överskott på 15,3 mkr. Det egna finansnettot uppvisar ett 
överskott om 0,6 mkr. 

Marknadsvärdet för kommunens totala pensionskapital uppgick till 326,2 
mkr per den 30 augusti 2021, en värdeökning sedan början av året på 13,2 
mkr. Kommunens pensionsåtagande redovisas från och med år 2021 enligt 
fullfonderingsmodellen i enlighet med kommunfullmäktige beslut 2020- 
09-28, $ 88. Skillnaden mot att redovisa enligt blandmodellen är att 
förändringen av denna skuld påverkar resultaträkningen. Den sammanlagda 
pensionsförpliktelsen per augusti 2021 uppgår till 269,2 miljoner kronor, 
vilket är en ökning med 7,9 miljoner kronor jämfört med år 2020. Detta 
motsvarar en täckningsgrad om 121,2 %. 

Ej utnyttjade, reserverade, buffertmedel för högt flyktingmottagande 
uppgår till 20,8 mkr. 

Av investeringsbudgeten om 164,9 mkr beräknas att 16,9 mkr inte kommer 
att förbrukas under innevarande år. En stor del av överskottet kan hänföras 
till större investeringsobjekt som inte kommer att hinna slutföras under 
2021. Merparten av överskottet kan hänföras till investeringar inom 
kommunstyrelsens verksamheter. 

Fem av de sex finansiella målen är uppnådda. Flera av verksamhetsmålen 
redovisas som ej uppfyllda eftersom de mäts på årsbasis. Då indikatorer 
först kan följas upp i sin helhet i mitten av 2022, går det i nuläget inte att 
bedöma måluppfyllelsen vid årets slut. Alternativa utvärderingsgrunder 
kommer att arbetas fram inför uppföljningen av nämndernas mål 2022. 

Arbetsutskottets beredning 
  

Ekonomichefen föredrar delårsbokslutet och prognosen för år 2021, 
varefter respektive nämnd utifrån sitt perspektiv redovisar utfallet av årets 
viktigaste händelser, ekonomi- och kvalitetsredovisning, intern kontroll 
samt framtida utmaningar och planer. 

Socialnämndens underskott återfinns inom LSS-verksamheterna (-5,2 
mkr), placeringar inom individ- och familjeomsorg (-2,5 mkr) samt 
verksamheter inom ordinärt boende (-2 mkr). Om man bortser från de 
extraordinära kostnaderna till följd av covid-19, beräknas dock ordinärt och 
särskilt boende vara i balans med budget. Underskottet inom LSS- 
verksamheterna är kompenserade genom tillskott i den ram nämnden fått 
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sig tilldelad för 2022. Dock har två nya assistansarenden tillkommit under 
hösten, vilket inte finns med i 2022 ars budget. Arskostnaden för dessa två 
ärenden beräknas till 2,2 mkr, varav 0,3 mkr kan omférdelas inom ram 
genom lägre kostnader för familjehemsplaceringar. Därmed kvarstår ett 
budgetmässigt underskott om -1,9 mkr. 

Trots åtgärder över tid för att minska kostnaderna inom individ- och 
familjeomsorgen, konstateras att behoven inom LVM-vården har varit 
högre än budgeterat 2021. Antalet SIS- och HVB-placeringar är också 
väsentligt högre både avseende antal vårddygn och vårdtidens längd. 
Socialnämnden bedömer att det underskott som blir budgetpåverkande 
2022 uppgår till -3,9 mkr. 

Sammantaget innebär detta ett totalt underskott för socialnämnden i 
förhållande till 2022 års ram med -5,8 mkr. Underskotten balanseras delvis 
av överskott inom andra verksamheter med 2,2 mkr, varför det 
budgetpåverkande underskottet inför 2022 uppgår till -3,6 mkr. 

Arbetsutskottet anser att denna prognos behöver analyseras noggrannare 
inför styrelsens förslag till finansbudget som ska behandlas i november. 
Denna analys ska även innefatta att se över vilka möjligheter det finns att 
omfördela medel inom den utökade ram om 14,6 mkr som nämnden redan 
fått sig tilldelad inför 2022. 

Av utbildnings- och kulturnämndens beräknade underskott om -10,8 mkr 
utgörs 6,3 mkr av en ramminskning inför 2020 i form av ett ej åtgärdat 
engångsanslag om 4 mkr samt minskade schablonbidrag om 2,6 mkr. 
Kompensation har lämnats i budget 2022, varför det återstår ett underskott 
om -4,5 mkr. 

Inom förvaltningen pågår ett strukturerat arbete för att komma till rätta med 
det återstående underskottet som främst beror på ökade kostnader inom 
gymnasieskolan och grundskolan. Ett resursplaneringsverktyg har under 
året införskaffats för att underlätta arbetet med att anpassa organisationen 
inom grundskolan utifrån aktuella ekonomiska ramar. Den stora volymen 
av riktade statsbidrag och därpå följande tidsbegränsade anställningar 
påverkar ekonomistyrningen negativt. 

Under året har nya tjänstefördelningsprinciper införts på KCM, vilket 
kommer att minska underskottet. Samtidigt ökar kostnaden för de 

interkommunala ersättningarna till följd av att fler elever söker sig till 
utbildningar som inte kommunens gymnasieskola kan tillhandahålla. Ett 
utredningsuppdrag har initierats för att analysera denna utveckling. 

Bedömningen är att utbildnings- och kulturnämnden, efter balansering via 
mindre överskott, har ett kvarstående underskott om 4 mkr vilket får en 
budgetpåverkan 2022. Arbetsutskottet anser att även denna prognos 
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behöver analyseras noggrannare inför behandlingen av 
finansbudgetförslaget i november. 

Kommunstyrelsen beslutade 2021-08-17, $ 129, att ge ekonomichefen i 
uppdrag att i samband med delårsbokslutet analysera framför allt 
budgetavvikelserna inom socialnämnden och utbildnings- och 
kulturnämnden samt att redovisa i vilken utsträckning avvikelserna kan 
komma att vara budgetpåverkande för 2022. Detta uppdrag kommer att 
redovisas till kommunstyrelsens sammanträde i oktober, men kan till följd 
av den ovan redovisade prognosen komma att förlängas. 

Mot bakgrund av ett beräknat sammantaget överskott för helåret om 21,7 

mkr anser kommunstyrelsen att den återstående bufferten om 20,8 mkr ska 
reserveras för kommande år. 

Kommunstyrelsen konstaterar vidare att osäkerheten inför den kommande 
planeringsperioden är stor samt att kommunen står inför omfattande 
investeringar. Det är därför angeläget att styrelsen och nämnderna 
fortsättningsvis iakttar stor försiktighet framför allt vad gäller utvecklingen 
på kostnadssidan. 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsens beslutar att överlämna delårsbokslutet, 
bokslutsprognosen inklusive kvalitetsredovisningen till revisorerna och 
kommunfullmäktige. 

Kommunfullmäktiges behandling 

Inför kommunfullmäktiges behandling av ärendet har utsänts Revisorernas 
bedömning av delårsbokslutet per 2021-08-31 samt KPMG:s 
Granskningsrapport per 2021-08-31. 

Dagens sammanträde 

Kommunstyrelsens ordförande Bengt Germundsson, (KD) föredrar 
delårsbokslutet och prognosen för år 2021. 
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Beslutsunderlag 

Ksau 2021-10-04 § 171 
Delarsbokslut 2020 2021-10-01 
UN 2021-09-13, § 92 
KS 2021-09-14, § 141 
SN 2021-09-16, § 69 
MBN 2021-09-16, § 62 
Prognos delarsbokslut 2021-09-27 
KPMG Granskningsrapport 2021-08-31 
Revisorernas granskningsberattelse per 2021-08-31 

Beslutet expedieras till: 

Revisorerna 

Ekonomichef 

Namnderna 
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KF § 110 

Forprojektering av skola i Strömsnäsbruk 

Dnr 2021/269.611 

Beslut 

Kommunfullmaktige beslutar 
att 1 kommunstyrelsens investeringsbudget for 2021 tillaggsbudgetera 
5 000 tkr avseende férprojektering av ny skola i Strömsnäsbruk. 

Bakgrund och sammanfattning 

Det pagar ett arbete med att se över framtidens skola inom kommunens 
norra del, Strömsnäsbruk. Målsättningen med arbetet är att skapa en skola 
som anpassad för framtidens pedagogik och elevvolymer. För att kunna 

skapa framtidens skola behöver initialt ett antal olika beslutsunderlag tas 
fram, som lokalprogram och verksamhetsplan. 

Utbildnings- och kulturnämnden har 2020-12-09, $ 151, beslutat hemställa 

till kommunstyrelsen om stöd i processen för upphandling av konsult för 
framtagning av lokalprogram grundskola område norr. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 2020-12-21, § 260, att get f 

teknisk chef i uppdrag att bistå utbildnings- och kulturforvaltningen med 

stöd i den fortsatta processen. 

Under mars månad genomförde utbildnings- och kulturförvaltningen en 
direktupphandling av en ”projektledare för framtagande av 
projektspecifikation och förfrågningsunderlag för upphandling av 

projektering av grundskola”. Uppdraget, som tilldelades Ante Runnquist, 
Growing Places, beräknades vara klart under i oktober 2021. 

Kommunstyrelsen beslutade 2021-06-15, § 102, att ge utbildnings- och 

kulturnämnden ett utökat uppdrag genom att beakta de 
samhallsévergripande perspektiv som en nybyggnation av Stromsnasskolan 
kan bidra med, samt att utse kommunstyrelsens presidium som styrelsens 

representant i den politiska styrgrupp som nämnden bör tillsätta for det 

fortsatta arbetet. 

Utbildnings- och kulturnämnden beslutade 2021-08-11, $ 82, att utse 

kommunstyrelsens samt utbildnings- och kulturnämndens presidier som 

representanter i den politiska styrgrupp som nämnden tillsätter för det 

fortsatta arbetet med ny grundskola i Strömsnäsbruk. 
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Det utökade uppdraget har inneburit att det ursprungliga uppdraget 
beräknas vara slutfört i slutet av 2021. Processen har hittills bedrivits som 

ett projekt utan anvisade medel. Inför det fortsatta arbetet behöver medel 
anslås i tillräcklig utsträckning för att även kunna gå vidare med en fortsatt 
projektering av ny grundskola i Strömsnäsbruk. 

Förprojekteringen ska utmynna i beslutsunderlag som ska ligga till grund 

för den fortsatta byggprocessen. De underlag som förprojekteringen ska 
resultera i är lokalprogram och verksamhetsplan. 

Arbetet med denna förprojektering är prioriterat och ska ske skyndsamt. 
Arbetet ska koordineras av utbildningsförvaltningen som är den beställande 
enheten men ska genomföras tillsammans med teknisk förvaltning. 

Dagens sammanträde 

Kommunstyrelsens ordförande Bengt Germundsson, (KD) föredrar 

förslaget om finansiering av förprojektering av skola i Strömsnäsbruk. 

Beslutsunderlag 

Ksau 2021-10-04, $ 172 
UKN 2020-12-09, § 151 
KSAu 2020-12-21, $ 260 
KS 2021-06-15, $ 102 
UKN 2021-08-11, $ 82 
Tjänsteskrivelse 2021-10-06 
KS 2021-10-12 $ 161 

Beslutet expedieras till: 

Tf Kommunchef 

Förvaltningschef utbildningsförvaltningen 

Tf Teknisk chef 
Ekonom tekniska förvaltningen 

Ekonom utbildningsförvaltningen 
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KF § 111 

Utökning av VA-verksamhetsomrade med Prasttorp 1:140 

Dnr 2021/259.303 

Beslut 

Kommunfullmaktige beslutar 
att VA-verksamhetsomradet utökas med Prasttorp 1:140. 

Bakgrund och sammanfattning 

Enligt 6 § i lagen om allmänna vattentjänster (2006:412) ska kommunen 
bestémma det verksamhetsomrade dar kommunala vattentjanster ska 
finnas. Det ska framga vilka fastigheter som verksamhetsomradet 
innefattar. De aktuella vattentjansterna är tillhandahallande av vatten och 
spillvatten. Dagvatten omhändertas via lokalt omhändertagande pa 
fastigheten. Det kan finnas olika vattentjänster inom olika geografiska 
områden vilket gör att verksamhetsområdet för respektive vattentjänst kan 
se olika ut. 

Verksamhetsområdena för kommunalt vatten och avlopp ligger till grund 
för att bestämmelserna 1 vattentjänstlagen, Markaryds kommuns allmänna 
bestämmelser för vatten och avlopp, ABVA, och VA-taxan ska kunna 
tillämpas. Utanför verksamhetsområdet finns inga skyldigheter eller 
rättigheter för varken VA-huvudmannen eller fastighetsägaren. 

På fastigheten Prästtorp 1:140 bedrivs entreprenadverksamhet med 
inriktning skog. Företaget planerar att utöka verksamheten vilket medför 
behov av vatten- och avloppsförsörjning. Nuvarande gräns för VA- 
verksamhet går vid fastighetens östra gräns, mot Åmot 1:61, vilken haft 
VA-anslutning sedan 20 år. Med föreslagen utökning kan verksamheten på 
Prästtorp 1:140 säkra sin vattenförsörjning och avloppshantering för lång 
tid framöver. 

Nytt tillkommande verksamhetsområde för vatten och spillvatten för 
fastighet i Markaryd samt vilken fastighet framgår av kartbild, bilaga 1. 

Förväntad intäkt av anslutningen är 111 800 kr enligt taxa. Anslutningen 
kommer att generera återkommande intäkter genom brukningsavgifter. 
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Beslutsunderlag 

Ksau 2021-10-04, 163 

Tjänsteskrivelse 2021-09-21 
Karta 
KS 2021-10-12, § 163 

Beslutet expedieras till: 

Ledningsnatsingenjor 
Teknisk chef 

2021-10-25 
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KF § 112 

Annonsering av kommunfullmaktiges sammanträden 2022 

Dnr 2021/251.101 

Beslut 

Kommunfullmaktige beslutar 

att kommunfullmaktiges sammanträden under 2022 kungörs i tidningen 
Smalanningen, pa kommunens hemsida samt pa den digitala skarmen i 
kommunhusets reception. 

Bakgrund och sammanfattning 

Enligt bestämmelserna i tidigare gällande Kommunallag beslutade 
kommunfullmäktige i vilka ortstidningar information om sammanträdenas 
tid och plats skulle kungöras. I den nya Kommunallagen som trädde i kraft 
2018-01-01, blev detta oreglerat. Kommunen väljer nu själv hur man vill 
besluta om annonsering. I kommunfullmäktiges arbetsordning står det att 
kommunfullmäktige fattar beslut om i vilken ortstidning det ska 
annonseras. 

Dagens sammanträde 

Vid kommunfullmäktiges behandling av ärendet framför Maria Asplund 
(C) önskemål att information om sammanträden lämnas till det kommunala 

bladet. Noteras att bladet inte delas ut varje månad och att det därför inte 
går att annonsera i det om kommunfullmäktiges sammanträden. Förslaget 
noteras i Övrigt. 

Beslutsunderlag 

Ksau 2021-10-04, 185 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare 2021-09-22 
KS 2010-10-12 $ 166 

Beslutet expedieras till: 

Kommunikatör 

Kommunsekreterare 
Kommuntidningen 
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KF § 113 

Sammanträdesplan for kommunfullmaktige ar 2022 

Dnr 2021/252.101 

Beslut 

Kommunfullmaktige beslutar 
att fastställa sammantradesplan 2022 for kommunfullmaktige. 

Bakgrund och sammanfattning 

Enligt arbetsordningen ska kommunfullmaktige för varje år bestämma dag 
och tid för sina sammanträden. Kommunfullmäktige ska, enligt reviderad 
arbetsordning, antagen av kommunfullmäktige 2016-04-25, § 55, i regel 
sammanträda i Markaryd. Ordföranden får efter samråd med vice 
ordförandena bestämma annan plats för ett visst sammanträde. 

Kommunfullmäktige sammanträder följande datum år 2022: 
31 januari 28 februari 28 mars 
25 april 30 maj 27 juni 
26 september 31 oktober 28 november 
19 december 

Beslutsunderlag 

Ksau 2021-10-04, $ 167 
Kommunsekreterarens tjänsteskrivelse 2021-09-22 
Förslag på sammanträdesplan 2022 2021-09-27 
Ks 2021-10-12 $ 167 

Beslutet expedieras till: 

Växeln 
Kommunsekreterare 

Kommunfullmäktige 
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KF § 114 

Redovisning av ej fardigbehandlade motioner 

Dnr 2019/148.100 

Beslut 

Kommunfullmaktige beslutar 
att lagga redovisningen till handlingarna. 

Bakgrund och sammanfattning 

Enligt bestämmelser i kommunfullmaktiges arbetsordning ska 
kommunstyrelsen tva ganger arligen redovisa de motioner som inte har 

beretts fardigt. 

For narvarande finns inga motioner under beredning. 

Beslutsunderlag 

Ksau 2021-10-04, § 188 
Kommunsekreterarens tjänsteskrivelse 2021-09-24 
KS 2021-10-12 § 169 

Beslutet expedieras till: 

Revisionen 
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KF § 115 

Rapportering av ej verkställda beslut enligt socialtjanstlagen 

och LSS 

Dnr 2019/263.70 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 
att notera rapporteringen gällande ej verkställda beslut enligt 
socialtjänstlagen och LSS för kvartal 2/2021 till kommunfullmäktige. 

Bakgrund och sammanfattning 

Socialnämnden har 2021-09-16, § 74, beslutat att överlämna 

rapporteringen gällande ej verkställda beslut och ej verkställda insatser 
under kvartal 2/2021 till kommunfullmäktige. 

Socialnämnden rapporterar ej verkställda beslut och ej verkställda insatser 
till kommunfullmäktige och kommunens revisorer. Denna rapportering 
sker kvartalsvis. Om ett beslut inte verkställs inom tre månader eller om en 
insats slutar att verkställas under tre månader ska kommunen rapportera 
detta till Inspektionen för vård och omsorg (IVO). Rapporteringen sker 
kvartalsvis. Om IVO bedömer att den enskilde har fått vänta oskäligt länge 
på att ett beslut ska verkställas kan myndigheten ansöka om utdömande av 

särskild avgift hos förvaltningsrätten. 

Redovisning av ej verkställda beslut: 

Boende enligt SOL 
Beslut: 200422 
Erbjuden: 200922 

Tackat nej: 201012 

Erbjuden: 210720 
Tackat ja: 210802 
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Kontaktperson LSS 

Beslut: 200703 
200729 Ny rekrytering. Tankt kontaktperson tackar nej. 

201005 Ny rekrytering, brukaren tackar nej till utvald kontaktperson. 
201125 Ny rekrytering. 
210219 Presenterar ny kontaktpersonkontakta. 
210219 Söker förälder. Far ej svar. 
210224 Far svar fran föräldrar att de vill vänta med processen pga Covid 
19. Uppmanat föräldrarna att återkomma nar de känner sig trygga i att 
mötas. 

210617 Önskemål finns nu från föräldrar att verkställa beslutet. 

  

Kontaktperson LSS 
Beslut: 210331 Rekrytering pågår 
  

Beslutsunderlag 

Ksau 2021-10-04, $ 189 
SN 2021-09-16 § 74 
KS 2021-10-12 § 170 

Beslutet expedieras till: 

Socialnämnden 

Revisionen 
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KF § 116 

Avtal om slutlig reglering avseende återställning av lokaler 

som nyttjats för pappersmaskinen PMX 

Dnr 2021/271.281 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

att godkänna i ärendet redovisat avtal med Fiber-X AB, samt 
att tilläggsbudgetera 500 000 kr i 2021 års budget för ändamålet. 

Bakgrund och sammanfattning 

I ärendet föreligger ett förslag till avtal om ersättning för återställning av 
lokaler som nyttjats för pappersmaskinen PMX. Avtalsparter är Markaryds 
kommun och Fiber-X AB, Markaryd. I anslutning till de överläggningar 
som förevarit mellan parterna har kommunstyrelsens ordförande och 
utredningschefen upprättat följande redovisning: 

Stiftelsen Pappersbruket, med pappersmaskinen PMX, registrerades 1993- 
04-10 med stiftarna Landstinget Kronoberg, Markaryds kommun och 
Sveriges Skogsindustriförbund. Genom ett beslut i dåvarande Landstinget 
Kronoberg 2002-12-05 avregistrerades stiftelsen. I anslutning härtill 
övergick även pappersmaskinen PMX till kommunen. 

Från avregistreringen framgår att kvarvarande medel ska överlämnas till 
kommunen för anpassningsåtgärder av de lokaler som stiftelsen förhyrt av 
kommunen. Stiftelsen har ingen egen förmögenhetsmassa och har såvitt 
bekant aldrig förfogat över någon sådan. 

I samband med stiftelsens avveckling överlämnades stiftelsens kvarvarande 
medel till Markaryds kommun. År 2002 fick Markaryds kommun tillbaka 
400 000 kr i driftstöd och 862 000 kr i kvarstående medel vid stiftelsens 
upplösning. Pengarna = placerades i den = dåvarande = s.k. 
resultatutjämningsfonden och har redovisats i bokslutet men inte nyttjats 
för visst ändamål. 

Medlen har således ingått i de samlade intäkterna och balanserat resultatet 
för 2002. Samtidigt var mottagandet förenat med villkor om användning 
för lokalåterställning. Pappersmaskinen PMX har sålts men placeringen har 
varit densamma fram till våren 2021 och kommunen äger lokalen. När 
maskinen nu sålts och flyttats uppstår naturligtvis en kostnad för 
återställningen, varför det kan anses rimligt att ta i anspråk medlen för dess 
egentliga ändamål. 
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Stiftelsen och Creando Fibertech AB har haft ett samarbete och en aktiv 
roll för att bearbeta marknaden och erbjuda kurser och utbildningar. Detta 
arbete har fortsatt även efter stiftelsens avveckling. 

Kommunfullmäktige beslutade 2004-09-30, § 77, med stöd av en 
utredning, upprättad av MIBAB:s dåvarande VD, att sälja PMX till 
MIBAB for en köpeskilling om 2.350.000 kr under förutsättning att bolaget 

samtidigt tecknade ett hyresavtal för lokaler i en av KCM:s byggnader 
inom kv Bofinken för maskinen med kommunens fastighetsenhet. 
Hyresavtalet innehöll inga skrivningar om återställande. 

Vid styrelsemöte med MIBAB 2004-12-07 redovisades att MIBAB:s köp 
av PMX från kommunen var klart. Styrelsen för MIBAB beslutade vid 
samma tillfälle att teckna kontrakt med Creando om hyra av maskinen med 
en option. Denna option avsåg rätt till ev framtida köp eftersom Creando 
avsåg att göra investeringar i maskinen. 

MIBAB hyrde således ut maskinen till Creando via ett hyresavtal som 
inkluderade hyran av lokalerna. I avtalet nämndes inget om medel för 
återställning. Creando övertog MIBAB:s hyresavtal med kommunen helt 
oförändrat, så ej heller där fanns någon tillämplig klausul. 

Creando visade härefter intresse för att förvärva pappersmaskinen och 
MIBAB har vid sitt styrelsemöte 2009-06-15 konstaterat att 
pappersmaskinen är såld till Creando för en köpeskilling om 100.000 kr 
exkl moms. Creando bibehöll hyreskontraktet med fastighetsenheten. 
Enligt uppgift var dåvarande fastighetschefen medveten om att det fanns en 
säkerhet för återställande av lokalen. 

Creando/FiberX har under våren 2021 sålt pappersmaskinen, bekostat 
nedmontering av densamma samt frakt till mottagardestinationen i Indien. 
Mot denna bakgrund har ägaren till Creando/FiberX kontaktat kommunen 
för att efterhöra om hela eller delar av återställnings bidraget kan användas 
för nedmonteringen och avvecklingen av pappersmaskinen enligt den 
ursprungliga avsikten då Stiftelsen Pappersbruket avvecklades 2002. 

Mot bakgrund av vad som framkommit i ärendet kan konstateras att det för 
kommunens vidkommande med åren blivit alltmer angeläget att kunna 
avsluta hyresförhållandet. Främst av den anledningen att lokalerna behövs 
för att bereda plats för undervisningsändamål av den karaktär som 
kommunen bedriver inom fastigheten och för att skapa ökad flexibilitet i 
lokalernas disposition. 
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Ägaren till Creando/FiberX har genom att avsluta hyresférhallandet, samt 
nedmontera och frakta bort pappersmaskinen, i hög grad bidragit till att 
underlätta kommunens lokalplanering. Samtidigt har nedmontering och 
avveckling av pappersmaskinen utgjort ett led i lokalåterställningen. 
Ägaren till Creando/FiberX har därigenom påtagit sig kostnader som till 
stor del borde kunna regleras mot de medel som ursprungligen avsatts för 
ändamålet. 

Mot denna bakgrund får det anses skäligt att en överenskommelse tecknas 
med ägaren till Creando/FiberX om = ersättning för vidtagna 
återställningsåtgärder. 

Parterna har under våren 2021 fört diskussioner om att avsluta 
hyresförhållandet i förtid och motparten har förklarat sig villig att 
efterkomma kommunens önskemål i den mån så har bedömts affärsmässigt 
rimligt. Parterna har i anledning härav upprättat det i ärendet nu 
presenterade avtalsförslaget. För att täcka kostnaden om 500 tkr som 
ersättning till Fiber-X AB erfordras en tilläggsbudgetering av beloppet. 

Dagens sammanträde 

Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnas information om ärendets 
behandling fran Joakim Pohlman, (S). 

Beslutsunderlag 

Ksau 2021-10-04, § 190 
Utredningschefens tjänsteskrivelse 2021-09-28 
Av motparten underskrivet avtal 2021-10-05 
KS 2021-10-12 § 171 

Beslutet expedieras till: 

Fiber-X AB 
Ekonomichef 

Forvaltningsekonom KS 
Utredningschef 
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KF § 117 

Interpellation om hur Markaryds kommun har arbetat och 

hur man arbetar med att förbättra hbtq (i) perspektivet i 

verksamheterna 

Dnr 2021/286.101 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

att ta emot interpellationen och bordlägga den i avvaktan på svar. 

Bakgrund och sammanfattning 

Josefin Petersson (S) och Joakim Reimerstam (S) har 2021-10-24 lämnat in 
följande interpellation ställd till kommunstyrelsens ordförande: 

”Interpellation 

2015 redovisades den senaste kommunundersökningen av RFSL. 
Undersökningen gick ut på att uppskatta i vilken utsträckning ett hbtq(i)- 
perspektiv är integrerat i kommunernas verksamheter. Kommunerna 
rankades utifrån sex olika bedömningsområden i ett försök att ge en bild av 
hur omfattande denna integrering är. När undersökningen publicerades 
visade sig att dessvärre Markaryds kommun var en av de kommuner som 
fick sämst betyg av alla Sveriges kommuner. Växjö kommun var en av de 
kommuner som fick bäst betyg i undersökningen. 

Att vara sig själv borde vara en självklarhet för alla, men så ser dessvärre 
verkligheten inte ut. En ökad respekt och tolerans för olikheter gynnar alla 

medborgare, och förebygger trakasserier och dåligt psykiskt mående och 
inte minst bland våra unga. 

Vid förskola, grundskola, gymnasie, äldreomsorg, hos socialförvaltningen 
och andra verksamhetsområden där vi möter medborgare, är vikten av 
hbtqi-kompetens avgörande för hur barn, unga och vuxna ska uppleva att 
deras unika familjebild inte diskrimineras, kränks eller förbises. Familjer 
kan se väldigt olika ut. Det kan vara två mammor, två pappor, en mamma 
och ingen pappa, en pappa och ingen mamma. Även andra ensamstående, 
separerade, sambos och särbos har liknande svårighet att ibland få 
förståelse. 

En ökad kunskaper gör att vi ger ett bättre bemötande av våra målgrupper 
och samtidigt förbättra arbetsmiljön för alla. Men också skickar en tydlig 
signal till omvärlden att vi i Markaryds kommun arbetar strategiskt för att 
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synliggöra och utmana de föreställningar och normer som kan leda till att 
människor behandlas ojämlikt. 

Med anledning av detta ställer vi frågan till Kommunstyrelsens ordförande 
om hur Markaryds kommun har arbetat och hur vi arbetar med att förbättra 
hbtq (i) perspektivet i alla våra verksamheter? 

Från Socialdemokraterna i Markaryds kommun 

Joakim Reimerstam 

Josefin Petersson” 

Beslutsunderlag 

Interpellation 2021-10-24 

Beslutet expedieras till: 

Interpellanten 
Kommunstyrelsens ordförande 
Kommunfullmäktige 2021-11-29 
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